

朝陽科技大學 096學年度第2學期教學大綱  
Visual Communication Design(2) 視覺設計(二)

當期課號	1768	Course Number	1768
授課教師	黃俊明	Instructor	HUANG,CHUN MING
中文課名	視覺設計(二)	Course Name	Visual Communication Design(2)
開課單位	工業設計系(四日)二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1.視覺設計的原理與方法。2.視覺設計的創意思考。3.視覺設計的審美方法。4.視覺設計實務設計。	Objectives	1.The methodology of visual communication design. 2.The creative thinking of visual communication design. 3.How to appreciate the beauty of visual communication design. 4.Practice visual communication design.
教材	跟Adobe徹底研究InDesign CS3/上奇/Adobe著 跟Adobe徹底研究Photoshop CS3/上奇/Adobe著， Photoshop 影像密碼/上奇/游閔州 自編講義	Teaching Materials	Photoshop CS-Yen, E-Lon-GrandTech, and customing teaching materials.
成績評量方式	平時(60%)，期中作業(20%)，期末作業(20%)，平時含出席率(20%)，2次作業(40%)，遲交每一禮拜扣10分，以此推計	Grading	Hoemework(60%)，Mid-term(20%)，Final(20%)。
教師網頁	-		
教學內容	本學期教學內容主要有影像處理與文書處理，藉由基本的電腦操作與訓練來輔助學生的基本設計能力，更重要的是能達到電腦藝術之創作。	Syllabus	The syllabus of this semester is including image processing and office processing. With basic computer operation and training, students have basic design ability, and achieve the creation for computer art.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。